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3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14.5.2018  

 
 

MVDr. Hrdlík: 

Vyklápač v technických službách, či by sa nedalo zrealizovať nejaký taký ojazdený nejaký 

kúpiť, lebo tento, čo tam  majú vyklápač v technických službách má v súčasnosti 50 rokov, 

bude výročie teraz, robia nejakú oslavu tam, ku tomu vyklápaču. Či by sa nedalo niečo také 

ojazdenejšie, niečo také mladšie, také 30 ročné zohnať, keď už sme tak pri peniazoch. Máme 

2,6 milióna na účte, či tí ľudia, ktorí tam fakt drú od rána do večera za 300 €, či by si 

nezaslúžili nejakú novšiu techniku.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: 

- prednosta MsÚ 


